

## 2013 Overall Individual Series Awards

### Awards Categories

Boys 2004	Girls 2004
Boys 2003	Girls 2003
Boys 2002	Girls 2002
Boys 2001	Girls 2001
Boys 2000	Girls 2000
Boys 1999	Girls 1999
Boys 1998	Girls 1998
Boys 1997	Girls 1997
Male Youth Open	Female Youth Open
Male Junior	Female Junior
Male Elite Junior	Female Elite Junior
Male Elite Open	Female Elite Open
Male 20-24	Female 20-24
Male 25-29	Female 25-29
Male 30-34	Female 30-34
Male 35-39	Female 35-39
Male 40-44	Female 40-44
Male 45-49	Female 45-49
Male 50-54	Female 50-54
Male 55-59	Female 55-59
Male 60 & Over	Female 60 & Over

### Eligible Races & Distances

	Junior/ Elite Junior	Age Grouper/ Elite Open	Youth	Tri Kids	Factor
<b>Duathlon Races</b>					
Race 1 – Chong San Road, Science Park	✓	✓	✓	✓	1
Race 2 – Chong San Road, Science Park	✓	✓	✓	✓	1
Race 3 – Bride's Pool Road, Pat Sin Leung	✓	✓	✓	X	1.3
<b>Triathlon Races</b>					
Festival of Sports – Age Group Triathlon	Sprint Distance	Olympic Distance	Fun Distance	X	1
Sprint Triathlon & Tri Kids – Chong Sang Road	Sprint Distance	Sprint Distance	Fun Distance	Tri Kids Distance	1
Hong Kong ITU Triathlon Asian Cup	Sprint Distance	Olympic Distance	Fun Distance	Tri Kids Distance	1.3
<b>Aquathon Races</b>					
2013 Aquathon Series – Race 1	✓	✓	✓	✓	1
Sogo HK Aquathon Series 2013	✓	✓	✓	✓	1
2013 Aquathon Series – Race 2	✓	✓	✓	✓	1
2013 Aquathon Series – Race 3	✓	✓	✓	✓	1
2013 Aquathon Series – Race 4	✓	✓	✓	✓	1
2013 Aquathon Series – Race 5	✓	✓	✓	✓	1.3

1. Trophies will be awarded to the top 3 competitors with the highest overall Eligible score in the above races. These trophies will be presented at the Annual Awards Ceremony.
2. Eligible score in each Race Category:-
  - a. Duathlon Races – The higher of the two normal Scores as multiplied by the factor shown in the table above.
  - b. Triathlon Races - The highest of the three (two for Tri Kids) normal Scores as multiplied by the factor shown in the table above.

- c. Aquathon Races – Best three normal Scores obtained from each race multiplied by the factor shown in the table above.
- 3. In the event only one Duathlon Race was held for whatever reason, only athletes who obtained a score (as multiplied by the factor) from that race will be eligible for the Overall Individual Series Award.
- 4. In the event only one Triathlon Race was held for whatever reason, only athletes who obtained a score (as multiply by the factor) from that race will be eligible for the Overall Individual Series Award.
- 5. In the event only three Aquathon Race were held for whatever reason, only athletes who obtained scores (as multiply by the factor) from those races will be eligible for the Overall Individual Series Award.
- 6. Athletes must participate and finish in at least one Duathlon Race & one Triathlon Race & three Aquathon races to be eligible for the Overall Individual Series Award. However, there will no longer be an Overall Individual Series Award this year if no Duathlon or Triathlon Race or less than two Aquathon Races beheld for whatever reason.
- 7. In the event one or more participants having the same overall Eligible score, the participants who finished with a higher position in the 2013 Hong Kong ITU Triathlon Asian Cup will rank in front of the other.

## 2013 全年個人聯賽獎

### 獎項組別

男子 2004	女子 2004
男子 2003	女子 2003
男子 2002	女子 2002
男子 2001	女子 2001
男子 2000	女子 2000
男子 1999	女子 1999
男子 1998	女子 1998
男子 1997	女子 1997
男子少年公開組	女子少年公開組
男子青年組	女子青年組
男子精英青年組	女子精英青年組
男子精英公開組	女子精英公開組
男子 20-24 組	女子 20-29 組
男子 25-29 組	女子 30-39 組
男子 30-34 組	女子 40-49 組
男子 35-39 組	女子 50 或以上組
男子 40-44 組	
男子 45-49 組	
男子 50-54 組	
男子 55-59 組	
男子 60 或以上組	

### 認可賽事及距離

	青年組/ 精英青年組	分齡組/ 精英公開組	少年組	小鐵人	倍數
<b>陸上兩項鐵人賽</b>					
比賽 1 – 科學園創新路	✓	✓	✓	✓	1
比賽 2 – 科學園創新路	✓	✓	✓	✓	1
比賽 3 – 八仙嶺新娘潭路	✓	✓	✓	X	1.3
<b>三項鐵人賽</b>					
體育節 – 分齡組三項鐵人賽	半奧運距離	奧運距離	繽紛距離	小鐵人距離	1
半奧運距離及小鐵人賽 – 創新路	半奧運距離	半奧運距離	繽紛距離	小鐵人距離	1
香港 ITU 三項鐵人亞洲盃	半奧運距離	奧運距離	繽紛距離	小鐵人距離	1.3
<b>水陸兩項鐵人賽</b>					
2013 水陸兩項鐵人聯賽 – 比賽 1	✓	✓	✓	✓	1
崇光香港水陸兩項鐵人賽 2013	✓	✓	✓	✓	1
2013 水陸兩項鐵人聯賽 – 比賽 2	✓	✓	✓	✓	1
2013 水陸兩項鐵人聯賽 – 比賽 3	✓	✓	✓	✓	1
2013 水陸兩項鐵人聯賽 – 比賽 4	✓	✓	✓	✓	1
2013 水陸兩項鐵人聯賽 – 比賽 5	✓	✓	✓	✓	1.3

1. 各組別最高分的三名運動員將獲頒發聯賽獎盃，獎項將於週年頒獎禮中頒發。
2. 每個賽事組別認可計算辦法如下：
  - a. 陸上兩項鐵人賽 – 計算以上圖表兩場認可賽事得分 (乘以倍數後) 較高一場的成績

- b. 三項鐵人賽 - 計算以上圖表三場(小鐵人組則只計算兩場)認可賽事得分(乘以倍數後)最高一場的成績
  - c. 水陸兩項鐵人賽 - 計算以上圖表五場認可賽事得分(乘以倍數後)最高三場(或兩場,如最終只能舉辦其中兩場賽事)的成績
3. 如因任何理由,大會最終只能舉辦當中一場的陸上兩項賽事,則只有已參加該場賽事及獲取分數(乘以倍數後)之運動員可競逐全年個人聯賽獎。
  4. 如因任何理由,大會最終只能舉辦當中一場的三項鐵人賽事,則只有已參加該場賽事及獲取分數(乘以倍數後)之運動員可競逐全年個人聯賽獎。
  5. 如因任何理由,大會最終只能舉辦三場或兩場的水陸兩項鐵人賽事,則只有已參加當中兩場賽事及獲取分數(乘以倍數後)之運動員可競逐全年個人聯賽獎。
  6. 運動員必須完最少一場陸上項鐵人賽,一場三項鐵人賽及三場水陸項鐵人賽才符合資格競逐全年個人聯賽獎。又如因任何理由,大會最終未能成功舉辦三項鐵人賽聯賽或陸上兩項鐵人賽聯賽或水陸兩項鐵人賽聯賽舉辦少於兩場,則不會再設立全年個人聯賽獎。
  7. 如有多位運動員同時獲得相同總積分,則會以各參加者在 2013 香港 ITU 三項鐵人亞洲盃中成績定勝負,名次在前者為先。